



artéria

Vice-versa

Sylvie Adams

Sold

REF: 12542

Height: 137.5 cm (54.1")

Width: 56 cm (22")



DESCRIPTION

2016

A stunning work of art that enhances open-concept living spaces, enriching and adding versatility to your interior design. The innovation created by the free-standing weather-resistant (with the addition of a special varnish on the work of art) brings art off the wall and into interiors and gardens for the first time. This work of art with its special base is both a concept and a structure that embodies the spirit of the times- today and tomorrow - a modern, show-stopping solution for contemporary lifestyles. The acrylic pannel is two

paintings in one. One painting was created in reverse, to be seen through the cast acrylic. On the other side is another painting, totally different than the first. Both are stunning and both have a different personality. A special varnish, thoroughly tested for our climat has been developed by DeiNéri for outside use. The stand'ART base is a studied balance between aesthetic grace and practical design. With high quality steel modular unit and polyester-based thermoset paints, it was rigorously tested to withstand all outside environments including rain and snow.

Une œuvre d'art époustouflante qui met en valeur les espaces de vie à aire ouverte, enrichissant et ajoutant de la polyvalence à votre décoration d'intérieur. L'innovation créée par cette oeuvre auto-portante et sa résistance aux intempéries (avec l'ajout d'un vernis spécial sur l'œuvre d'art) permet pour la première fois de décrocher l'art des murs et de l'intégrer harmonieusement dans les intérieurs et les jardins. Cette œuvre d'art avec sa base spéciale est à la fois un concept et une structure qui incarne l'esprit du temps - aujourd'hui et demain - une solution moderne et spectaculaire pour les styles de vie contemporains. L'oeuvre sur panneau acrylique est en réalité deux oeuvres en une. Un tableau a été créé à l'envers, pour être vu à travers l'acrylique moulé. De l'autre côté se trouve une autre peinture, totalement différente de la première. Les deux sont époustouflants et les deux ont une personnalité différente. Un vernis spécial, soigneusement testé pour notre climat a été développé par DeiNéri pour l'extérieur. La base stand'ART est un équilibre soigneusement étudié entre grâce esthétique et design pratique. Avec une unité modulaire en acier de haute qualité et des peintures thermodurcissables à base de polyester, elle a été rigoureusement testée pour résister à tous les environnements, incluant la pluie et la neige.